
Schriftelijke vraag 03-07-2023

Onderwerp: onderhoudsprogramma riool; combiproject Lankelaar-Schutstraat 

Geacht college,

Wij zijn door enkele aanwonenden van de Lankelaar in Lieshout aangesproken over de 
procesgang m.b.t. de reconstructie van de Lankelaar  (onderhoudsprogramma riool- 
combiproject Lankelaar-Schutstraat waartoe in 2021 de financiële middelen zijn 
vrijgemaakt)
Alle aanwonenden van het betreffende plan hebben namelijk op 31 mei 2023 een schrijven 
vanuit de gemeente Laarbeek ontvangen dat het ontwerp Definitief is en dit tot stand is 
gekomen op basis van de uitkomst van de onderzoeken, gesprekken met bewoners en 
technische,- en fysieke haalbaarheid . Hierbij zouden alle reacties en verzoeken, inclusief 
een terugkoppeling zijn meegenomen.

De bewoners van de Lankelaar hebben op maandag 23 januari 2023, m.b.t. deze plannen, 
een naar hun gevoel, uiterst positief en constructief gesprek gevoerd met de 
portefeuillehouder en de verantwoordelijke ambtenaar. (projectleider)
Tijdens dit gesprek zijn vanuit de bewoners reacties gegeven m.b.t. het project en zijn er 
schetsen overlegd welke er toe zouden moeten leiden tot een verbeterd en gezamenlijk 
gedragen plan. 

Des te meer verbaasd het de bewoners en ook ons, dat de bewoners nu een definitief plan 
voor geschoteld hebben gekregen met daarbij een toestemmingsformulier afkoppelen van 
regenwater hebben ontvangen, zonder eerst een terugkoppeling te hebben gehad.
In het definitieve ontwerp is weinig tot niets terug te vinden van de reacties van de 
bewoners van de Lankelaar.
Daartoe hebben wij de volgende vragen:

- Waarom is er géén terugkoppeling geweest naar de bewoners van de Lankelaar 
n.a.v. hun gesprek op 31 januari 2023?

- Wat is de reden dat niets tot weinig is gedaan met de inbreng van de bewoners?
(ook géén onderbouwing is gegeven waarom nu deze keuzes zijn gemaakt)

- Is het College bereidt om weer het gesprek aan te gaan met de bewoners van de 
Lankelaar om samen tot een gedragen plan te komen en hierover tot concrete 
afspraken te komen en hiermee hopende stagnatie in de uitvoering te voorkomen? 
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